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PROTOKÓŁ NR 237 / 2010 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia 28 października 2010 roku, 

które odbyło się w sali posiedzeń Zarządu 
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 9.30 , zakończono o godz. 14.00 

  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Piechocki                    -   Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                        -   Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                     -   Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski              -   Członek Zarządu Powiatu 
5.Andrzej Wieczorek                 -   Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6.Danuta Królczyk                       -Skarbnik Powiatu 
7.Andrzej Sebastyański                -Sekretarz Powiatu 
8.Robert Torz                                -Dyrektor PZD w Wągrowcu  
9.przedstawiciele firmy STRABAG Sp.z.o.o 

    10.Edyta Owczarzak                      -kierownik PCPR w Wągrowcu 
    11.Ewelina Szulc                            -samodzielny referent w Wydziale Oświaty 
    12.Małgorzata Klessa   -kierownik Wydziału Ochrony Środowiska 
    13. Anna Bosacka                           -z-ca kierownika Wydziału Geodezji 
    14.Mariola Substyk             -inspektor w Biurze Rady  
    15.Katarzyna Kubacka                  -protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 22 października 2010 roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Informacja nt. zawansowania prac przy przebudowie drogi Damasławek – Wapno. 
5. Zapoznanie i omówienie koncepcji rozwoju i funkcjonowania DPS w Srebrnej Górze . 
6. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu: 
      6.1 projektu uchwały w sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego  
            zwalniania rodziców z opłat za pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie  
            zastępczej. 

 6.2 projektu uchwały w prawie określenia warunków częściowego lub całkowitego  
       zwalniania rodziców dzieci ,osób pełnoletnich lub ich rodziców, a także  
       opiekunów prawnych lub kuratorów z opłat za pobyt dziecka oraz osoby  
       pełnoletniej w placówce opiekuńczo  –  wychowawczej. 
6.3  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2009 / 2010. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnej dla Pani Joanny Kotlińskiej  -  nauczyciela kontraktowego ubiegającego 
się o awans na  stopień  nauczyciela mianowanego. 

8. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2010 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu  powiatu na 
2010 rok. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia dochodów                           
i wydatków budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010 rok wg. szczegółowości 
klasyfikacji  budżetowej. 

11. Wstępna informacja o prognozowanych dochodach, wydatkach, przychodach                              
i rozchodach do projektu budżetu  na 2011 rok. 

12. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Ochrony Środowiska o wyrażenie zgody na 
wykorzystanie wolnych środków zaplanowanych w budżecie powiatu przeznaczonych na 
ochronę środowiska  na zlecenie kołom łowieckim wykonania redukcyjnego odstrzału 
lisów. 

13. Podjęcie uchwały w prawie nieodpłatnego przekazania w drodze darowizny składników 
rzeczowych majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w likwidacji na rzecz ZSP w 
Gołańczy. 

14. Podjęcie uchwały w prawie nieodpłatnego przekazania w drodze darowizny składników 
rzeczowych majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w likwidacji na rzecz ZSP nr 1                      
w Wągrowcu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na likwidację składników rzeczowych 
majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w likwidacji. 

16. Rozpatrzenie wniosku Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia w sprawie zmian                                     
w budżecie z zakresu promocji zdrowia. 

17. Rozpatrzenie pisma Zarządu Powiatu do PKP  PLK S.A. w Poznaniu z prośbą o zmianę 
terminu wypłaty odszkodowania za nieruchomość gruntową przejętą na własność 
Powiatu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew przy ZSP nr 2. 
19. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
20. Uwagi i wnioski. 
 
Ad. 1 
Odczytano i bez zmian przyjęto porządek posiedzenia Zarządu.  
 
Ad.2 
Bez uwag przyjęto protokół posiedzenia Zarządu z dnia 22 października 2010 roku. 
 
Ad. 3 
Starosta uczestniczył w:  
- Gali z okazji 20-lecia „Głosu Wągrowieckiego”, podczas której wręczono Nagrodę Herbu 
Powiatu Wągrowieckiego, 
- spotkaniu z przedstawicielami PKP  w sprawie uruchomienia linii kolejowej do Rogoźna w 
grudniu br. 
- uroczystości otwarcia Ogródka Jordanowskiego w Czeszewie  
- w spotkaniu ekumenicznym w Czeszewie ,  
-obchodach 130- lecia OSP w Mieścisku, 
-spotkaniu wolontariuszy zorganizowanym w Ośrodku Leśnym,  
-Mistrzostwach Powiatu Wągrowieckiego w szachach, 
- wizycie na placu remontowym ul. Bartodziejskiej,   
-spotkaniu z dyrektorem ZSP nr 1 w Wągrowcu p. J. Berendtem,  
-spotkaniu w SKiOPS w Wągrowcu,  
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
-Gali z okazji 20-lecia „Głosu Wągrowieckiego”, podczas której wręczono Nagrodę Herbu 
Powiatu Wągrowieckiego 
- spotkaniu w SKiOPS w Wągrowcu, 
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-uroczystości otwarcia Ogródka Jordanowskiego w Czeszewie  
- w spotkaniu ekumenicznym w Czeszewie 
-sesji Rady Gminy Damasławek.  
 
Ad.4 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją nt. zawansowania prac przy przebudowie drogi 
Damasławek – Wapno. Informację przedstawili przedstawiciele firmy wykonawczej 
STRABAG Sp.z.o.o oraz Dyrektor PZD R. Torz.   
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Chcielibyśmy zapoznać się z terminem zakończenia robot. 
Prosimy o informację.” 
 
Przedstawiciel firmy STRABAG cyt.: „Umowa przewiduje zakończenie robót do 30 
listopada. Do tego terminu skończymy. Zwiększyła się liczba osób na placu budowy. W tej 
chwili jest 80 osób i 10 sprzętów. Jesteśmy dobrej myśli. Zapewniamy, że do 30 listopada 
zakończymy budowę.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Obawiamy się o termin  zakończenia robót.” 
 
A.Wieczorek cyt.: „Patrząc na tempo, moim zdaniem nie jesteście  w stanie zakończyć robót” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt.: „Zbliża się 1 listopad. Chodniki są nie dokończone. Proszę 
zwrócić uwagę na końcówkę ul. Janowieckiej oraz jej wysprzątanie.”   
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Kiedy będzie kładziony asfalt?” 
 
Przedstawiciel firmy STRABAG Sp. z.o.o cyt.: „8 listopada zaczynamy kłaść. Ok. 12 dni jest 
potrzebnych. Ciąg główny powinniśmy skończyć w ciągu 7 dni.” 
 
Starosta M. Piechocki cyt.: „Listopad był przeznaczony na dopracowania, a nie na 
kontynuowanie budowy.” 
 
W. Ewertowski cyt.:  „Dlaczego w tej chwili została zwiększona liczba pracowników?” 
 
Przedstawiciel firmy STRABAG Sp.z.o.o cyt.: „Na dzień dzisiejszy liczba pracowników jest  
optymalna, aczkolwiek może się zwiększyć.” 
 
Wicestarosta T. Kranc cyt. : „Pierwszy jest oceniany Powiat za dokonanie inwestycji. Zarząd 
wypowiadał się,  że do remontu została wybrana firma z tradycjami, rzetelna. Chcemy tylko 
usłyszeć do Państwa  potwierdzenie, że  zdążycie zakończyć inwestycje.” 
 
Przedstawiciel firmy STRABAG Sp. z.o.o cyt.: „Na razie  tempo robót przeciągają inwestycje 
tj.: kanalizy, przykanaliki, przejścia przez jezdnie. Pojawiła się konieczność przeprowadzenia 
dodatkowych projektów. Niektóre sprawy wychodzą podczas budowy. Musze powiedzieć,  że 
sierpień i wrzesień to były złe miesiące, bo deszczowe. Teraz dopiero nadrabiamy. Droga 
powiatowa w Chodzieży. Gwarancja 3 lata. Droga Damsławek-Wapno nie była w takim 
stanie jak w Studźcach w pow. Chodzieskim. Kładzenie powierzchni bitumicznej jest drogą 
inwestycją i konieczne jest przeprowadzenie jej w odpowiednich warunkach 
atmosferycznych. Spotykamy się z uwagami mieszkańców po ułożeniu chodników.” 
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Ad.5 
Zarząd Powiatu zapoznał się z koncepcją rozwoju i funkcjonowania DPS w Srebrnej Górze 
Informację przedstawił Dyrektor DPS w Srebrnej Górze K. Wiśniewska oraz kierownik 
PCPR E. Owczarzak, która wyraziła stanowisko PCPR w niniejszej sprawie. Informacja 
stanowi załącznik nr 1  do protokołu.  
 
 
Po przedstawieniu przez dyrektor DPS K. Wisniewską koncepcji  funkcjonowania Domu 
Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze  Starosta M. Piechocki cyt. „Ja nie widzę przeszkód 
żeby zwiększać liczbę miejsc. W okresie 5 letnim nie będziemy w stanie przeprowadzić 
rozbudowy jedynie remonty wchodzą w grę. 
 
Dyrektor DPS K.Wiśniewska cyt.: „Zmiana typu Domu na razie nie wchodzi w grę”. 
 
Kierownik PCPR E.Owczarzak cyt.: „Ośrodki pomocy robią wszystko by utworzyć dzienny 
dom dla osób starszych. Na tle kraju widać, iż społeczeństwo się starzeje i widnieje 
konieczność  utworzenia takich placówek.” 
 
 
Ad.6 
6.1 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu projekt uchwały w 
sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców z opłat za 
pobyt dziecka oraz osoby pełnoletniej w rodzinie  zastępczej. Projekt był poddany 
konsultacjom społecznym, jednakże nie wpłynęły żadne uwagi. Projekt uchwały przedstawił 
kierownik PCPR E. Owczarzak. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2  do protokołu 
6.2 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu projekt uchwały w 
sprawie określenia warunków częściowego lub całkowitego zwalniania rodziców dzieci ,osób 
pełnoletnich lub ich rodziców, a także  opiekunów prawnych lub kuratorów z opłat za pobyt 
dziecka oraz osoby pełnoletniej w placówce opiekuńczo  –  wychowawczej. Projekt był 
poddany konsultacjom społecznym, jednakże nie wpłynęły żadne uwagi. Projekt uchwały 
przedstawił kierownik PCPR E. Owczarzak. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3  do 
protokołu.   
 
Kierownik PCPR E. Owczarzak cyt.; „Przyjecie uchwały pozwoli na  uzyskanie większej 
ilości środków finansowych przez Powiat.” 
 
6.3 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował na sesję Rady Powiatu informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych za rok szkolny  2009/2010. Ze względu na obszerność, materiał 
przesłany zostanie w formie płyty CD. Informację przedstawił samodzielny referent w 
Wydziale Oświaty E. Szulc. Informacja stanowi załącznik nr 4  do protokołu.   
 
 
Ad.7 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ przyjął uchwałę w sprawie powołania komisji 
egzaminacyjnej dla Pani Joanny Kotlińskiej  -  nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o 
awans na  stopień  nauczyciela mianowanego. Uchwałę przedstawił samodzielny referent w 
Wydziale Oświaty E. Szulc. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad.8 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2010 rok. Uchwałę zreferowała Skarbnik D. Królczyk. Uchwała stanowi załącznik 
nr 6 do protokołu. 
 
Ad.9 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/  podjął uchwałę  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu  powiatu na 2010 rok. Uchwałę zreferowała Skarbnik Powiatu D. 
Królczyk. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad.10 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/  podjął uchwałę  w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia dochodów  i wydatków budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2010 rok wg. 
szczegółowości klasyfikacji  budżetowej w tym: 
A.Bielecki - za, 
W.Ewertowski - za, 
T.Kranc - za, 
M.Piechocki - za, 
A.Wieczorek -za 
Uchwałę zreferowała Skarbnik Powiatu D. Królczyk. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Ad.11 
Zarząd Powiatu zapoznał się ze wstępną informacją o prognozowanych dochodach, 
wydatkach, przychodach i rozchodach do projektu budżetu  na 2011 rok. Informację 
przedstawiła Skarbnik Powiatu D. Królczyk. Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wydziału Ochrony Środowiska o wyrażenie 
zgody na wykorzystanie wolnych środków zaplanowanych w budżecie powiatu 
przeznaczonych na ochronę środowiska  na zlecenie kołom łowieckim wykonania 
redukcyjnego odstrzału lisów. W budżecie Powiatu na w/w cel zostanie przeznaczona kwota 6 
tys. zł. Wniosek zreferowała kierownik Wydziału Ochrony Środowiska M. Klessa. Wniosek 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 13 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę  w sprawie nieodpłatnego przekazania w 
drodze darowizny składników rzeczowych majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w 
likwidacji na rzecz ZSP w Gołańczy. Uchwałę przedstawiła z-ca kierownika Wydziału 
Geodezji A. Bosacka. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad. 14 
Zarząd Powiatu jednogłośnie / 5 za/ podjął uchwałę  w sprawie nieodpłatnego przekazania w 
drodze darowizny składników rzeczowych majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w 
likwidacji na rzecz ZSP nr 1   w Wągrowcu. Uchwałę przedstawiła z-ca kierownika Wydziału 
Geodezji A. Bosacka. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.15 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5 za/ podjął uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na likwidację 
składników rzeczowych majątku ruchomego SKiOPS w Wągrowcu w likwidacji. Uchwałę 

 



 

 
6 

 

przedstawiła z-ca kierownika Wydziału Geodezji A. Bosacka. Uchwała stanowi załącznik nr 
13 do protokołu. 
 
Ad.16 
Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia w 
sprawie zmian  w budżecie z zakresu promocji zdrowia. Jednakże w przypadku 
wygospodarowania środków finansowych w budżecie wniosek zostanie uwzględniony.   
Wniosek przedstawił Starosta  M. Piechocki, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad.17 
Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował treść pisma przygotowanego przez Wydział 
Geodezji do   PKP  PLK S.A. w Poznaniu z prośbą o zmianę terminu wypłaty odszkodowania 
za nieruchomość gruntową przejętą na własność Powiatu. Pismo przedstawiła specjalista w 
Wydziale Geodezji A. Suska. Pismo stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  
 
Ad.18 
Zarząd Powiatu jednogłośnie / 5 za/ podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie 
drzew przy ZSP nr 2. Uchwałę zreferowała specjalista w Wydziale Geodezji A. Suska. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad.19 
Termin następnego posiedzenia Zarządu ustalono na dzień 4 listopad 2010 godz.  12.00 
 
Ad. 20 
Uwag i  wniosków nie  zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono.            
           
            Protokołowała 
          ______________ 
            /K.Kubacka/ 

 
                                     Starosta Wągrowiecki   

 
                    _____________________ 

                  /Michał Piechocki  / 
                                    

                                            Wicestarosta  
 

                _____________________ 
                    /Tomasz Kranc / 

 
 

                                                         Andrzej Bielecki          ________________ 
 

                                                                     Wiesław Ewertowski     ________________ 
                                      

Andrzej Wieczorek           ________________ 

 


